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VAN GOETHEM Benny 
Voorzitter . – Président  

   DE CONINCK Franky 
Lid – Membre  

  

MONNISSEN Robert 
Nationaal Secretaris – Secrétaire General 

   CORNELIS Theo 
Lid – Membre 

   

DOCQUIER Françoise 
Lid – Membre    ENGELBOS Patrick 

Lid - Membre    

SMITZ Roland 
Lid – Membre  Secr. Adj.  

  
PEETERS Luc 
 Lid - Membre 

   

DE WIN Guy 
Onder Voorzitter – Vice President  

  
DEPOORTER Mieke 
Lid - Membre 

   

 
De vergadering vindt plaats in Café Marie-Thérèse te Leuven                   La réunion a lieu au Café Marie-Thérèse à Louvain 
Uitgenodigd – invité : Leslie Menheer (Organisator T.O.L.)  

  
1) Opening vergadering 

Verwelkoming door de voorzitter  
 

2) Verslag RVB 20/02/2018 (288) 
Goedgekeurd 
 

3) Verslag RVB 24/02/2018 (289) 
1. De klacht van het gewest Limburg heeft van het directie 

comité een positief advies gekregen en zal op de volgende 
RVB verder behandeld worden zoals voorzien in de 
tuchtprocedure. 
 

4) Verslag A.S.V.  24/02/2018  
1. Punt 11.2 wordt besproken op de volgende RVB 
 

5) Leslie Menheer (T.O.L) 
1. De arbitrage wordt in het hoofdtornooi gedaan door de 

Nationale Arbitrage commissie, op de finale zullen de 
scheidsrechters aangeduid worden door de 
verantwoordelijke hoofdscheidsrechter.   

2. Dhr. Menheer weigert om een reclamebord in de arena of 
zaal te plaatsen van onze hoofdsponsor ETHIAS . De RVB 
wijst hem erop dat dit wel verplicht is. 

3. Wat betreft de persconferentie in Drogenbos en het gedrag 
van twee bestuursleden van Bilhart verklaart hij als een 
persoonlijke vete tussen bovengenoemde heren en Dhr. De 
Win. Dit was een onnodige belediging van de KBBB 
afgevaardigde ! Volgens Dhr. Menheer was er beter iemand 
anders afgevaardigd op deze persconferentie……. 
 
 

6) Zaak Bostoen 
1. Na beraad met onze raadsheer zal deze zaak verder 

behandeld worden op de volgende RVB. 
 
7) Allerlei en briefwisseling 

1. Er is een aanvraag voor een demonstratie tornooi in de regio 
Gent. Wordt verder opgevolgd door Dhr. Monnissen 

2. Artikel van Dhr. Frits Bakker op Facebook: De RVB erkent het 
probleem en zijn bezig met een nieuwe Nationale website in 
samenwerking met de Webmaster Curt Wielfaert , deze zal 
veel dynamischer zijn waar ook een betere en snellere 
opvolging kan gebeuren. Wij proberen om deze website 
online te zetten voor het nieuwe seizoen. 

3. Uitnodiging voor een internationaal congres van de 
Nationale  Voorzitters in Porto : voorzitter zal aanwezig zijn. 

4. De inschrijvingen voor de Europese Ladies cup drieband van 

1) Ouverture de la réunion 
Bienvenue du Président  
 

2) Rapport du CDA 20/02/2018 (288) 
Approuvé 
 

3) Rapport du CDA 24/02/2018 (289) 
1. La plainte de la région du Limbourg a reçu un avis positif du 

Comité Directeur et sera traitée, plus en profondeur, lors du 
prochain CDA, comme le prévoit la procédure disciplinaire. 

 
 

4) Rapport de l'A.G.S  24/02/2018  
1. Le point 11.2 sera discuté au CDA suivant 

 
5) Leslie Menheer (T.O.L.) 

1. L'arbitrage du tournoi principal sera fait par la Commission 
Nationale d'Arbitrage. Pour la finale les arbitres seront 
nommés par le responsable de l’arbitrage.   
 

2. Monsieur Menheer refuse de placer un panneau publicitaire 
de notre sponsor principal ETHIAS dans l'arène ou la salle. Le 
CDA attire son attention sur le fait que c'est obligatoire. 

3. En ce qui concerne la conférence de presse, à Drogenbos, et 
le comportement de deux membres du Conseil 
d'Administration de Bilhart, il déclare qu'il s'agit d'une 
querelle personnelle entre les messieurs susmentionnés et 
M. De Win. C'était une insulte inutile au représentant de la 
FRBB ! D'après M. Menheer, il aurait été préférable que 
quelqu'un d'autre soit envoyé à cette conférence de 
presse….  

 
6) Affaire Bostoen  

1. Après consultation avec notre avocat, cette question sera 
traitée plus en détail au CDA suivant. 

 
7) Divers et correspondance  

1. Il y a une demande pour un tournoi de démonstration dans la 
région de Gand. Sera suivi par M. Monnissen. 

2. Article de M. Frits Bakker sur Facebook : Le CDA reconnaît le 
problème et travaille à un nouveau site web national, en 
collaboration avec le webmaster Curt Wielfaert : ce sera 
beaucoup plus dynamique avec un suivi  plus rapide. Nous 
essayons de mettre ce site en ligne pour la nouvelle saison. 

3. Invitation au congrès international des Présidents Nationaux 
à Porto : le Président National sera présent. 

4. Les inscriptions pour l'Européen Ladies Cup Trois Bandes, du 
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8 tot 10 juni te Rosmalen (Nl) zijn geopend (zie website CEB) 
 

5. Organisatie 5 kegels (Europees kampioenschap voor 
Landenteams)  te Herstal : de regeling met de 
scheidsrechters, sportleiding en presentator i.v.m. verblijf, 
consumpties en vergoeding was niet in orde . Op de finale 
dag waren door de organisatie twee personen aangeduid als 
aantekenaars die door de KBBB geschorst waren. 
 

6. De organisatie was op zich succesvol. Het Belgisch Nationaal 
team behaalde een 5de plaats nadat het in de kwartfinale nipt 
uitgeschakeld werd door de latere Europees kampioen 
Duitsland, ook het tweede team kan terugblikken op een 
bevredigende prestatie. 

7. Er wordt een modelcontract opgemaakt voor alle 
toekomstige internationale organisaties in België. 
 

8) Rondvraag 
1. Luc Peeters: Vraagt waarom Mr.Desbonnez die in 2016 

ontslag had genomen als UMB scheidsrechter wegens 
gezondheidsredenen terug in functie hersteld is : omdat zijn 
fysieke problemen ondertussen opgelost zijn, heeft hij zich 
weer beschikbaar gesteld voor arbitrage. Zijn licentie was 
ook niet ingetrokken. 
-Aanstelling nieuwe CEB scheidsrechter : de Voorzitter van 
het gewest Antwerpen heeft alle uitleg gekregen. 
-Het Nationaal Hymne voor de Nationale Jeugd 
kampioenschappen zal tijdig bezorgd worden aan de 
Nationale Voorzitter Jeugd. 
- Er zal door Luc Peeters een link gestuurd worden per mail 
naar de Nat Secretaris met een meld systeem voor uitslagen 
van NIDM , de secretaris zal dan contact opnemen met de 
betreffende persoon voor verdere informatie. 

 
2. Theo Cornelis in verband met werkgroep voor het 

onderzoeken van een mogelijke  Vlaamse biljart federatie : er 
is een eerste verkennend gesprek geweest tussen een aantal 
personen , wordt vervolgd… 

 
 

9)  Sluiting van de vergadering 
 
Volgende vergadering is voorzien op …  

8 au 10 juin, à Rosmalen (NL), sont ouvertes. (voir le site web 
de la CEB). 

5. Organisation de la Coupe d'Europe des Equipes Nationales 5 
quilles, à Herstal : l'arrangement avec les arbitres, la 
direction sportive et le présentateur, concernant 
l'hébergement, les consommations et la compensation 
n'était pas en ordre. Le dernier jour, pour les phases finales, 
deux personnes ont été désignées, par l'organisation comme 
marqueurs, alors qu’elles étaient suspendues de toutes 
fonctions par la FRBB. 

6. L'organisation, en soi, a été un succès. L'équipe nationale 
belge a gagné une 5ème place, après avoir été éliminée en 
quart de finale par le futur champion d'Europe, l'Allemagne. 
La deuxième équipe peut, également, se réjouir d'une 
performance satisfaisante. 

7. Un modèle de contrat est en cours d'élaboration pour toutes 
les futures organisations internationales en Belgique. 

 
8) Tour de table 

1. Luc Peeters demande pourquoi M. Desbonnez, qui a 
démissionné, pour des raisons de santé en 2016, a été 
réintégré comme arbitre UMB  : parce que ses problèmes ont 
été résolus entre-temps. Il s'est, à nouveau, rendu disponible 
pour l'arbitrage. Sa licence n'avait pas, non plus, été 
révoquée. 

- Nomination d'un nouvel arbitre de la CEB : le Président de la 
région d'Anvers a reçu une explication complète. 

- L'hymne national, pour le Championnat national des jeunes, 
sera remis au Président National de la Jeunesse en temps 
opportun. 

- Luc Peeters enverra un lien, par e-mail, au Secrétaire National 
avec un système de notification des résultats de l’INTM : le 
secrétaire contactera, ensuite, la personne concernée pour 
plus d'informations. 

 
 

2. Theo Cornelis, dans le cadre du groupe de travail pour l’étude 
d’une éventuelle section francophone et flamande  de billard : 
il y a eu une première conversation exploratoire entre un 
certain nombre de personnes :  sera poursuivi ... 

 
 

9) Clôture de la réunion 
 

La prochaine réunion est prévue pour…  
 

 
 

Robert Monnissen Benny Van Goethem 
Nationaal Secretaris – Secrétaire national Voorzitter  – Président  

                                                                                                               


